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Zápis č. 17 (184) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 21. 5. 2024                                                  

Zasedání se konalo v 15:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Černocký, Kočí, Ryšavý, Sekanina, Smrčka, Šátek, Poliakov, Dítě, Kinšt, 

Olekšák, Ondryáš (11)  

Omluveni:  Kolář, Křivka (2)  

Hosté:   Čejka, R. Burget, Hajduk, Hanáček, Křena, Růžička, Nunvářová  

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrhy č. 7/2024 a 8/2024: Čerpání finančních prostředků FIT za rok 2023 

a Rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2024. 

4. Návrh č. 11/2024: Úprava směrnice 13/2018 Pravidla o organizaci studia.   

5. Návrh č. 6/2024: Jmenování členů Vědecké rady FIT. 

6. Návrh č. 10/2024: Jmenování členů Disciplinární komise FIT. 

7. Návrh č. 9/2024: Projednání zprávy o hodnocení výuky studenty.  

8. Informace z RVŠ a AS VUT. 

9. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí, který přivítal všechny přítomné členy a hosty 

na prezenčním zasedání AS FIT. Všechny projednávané návrhy jsou zveřejněny na stránkách 

AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). 

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí na úvod stručně představil jednotlivé body programu a nechal o něm hlasovat. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

 

 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/


Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 2 (celkem 7) 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 16 (183) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 16. 4. 2024 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Návrh č. 7/2024 a 8/2024: Čerpání finančních prostředků FIT za rok 2023 

a Rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2024. 

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 7/2024 (přehled 

čerpání prostředků za rok 2023) a k projednání a schválení návrh č. 8/2024 (rozdělení 

finančních prostředků na FIT v roce 2024). Návrhy nebyly předloženy v řádné předkládací 

lhůtě, byly projednány Ekonomickou komisí AS FIT (dále jen EK) a je tedy možné k návrhům 

přijmout usnesení.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který nejprve 

představil čerpání finančních prostředků FIT za rok 2023. 

Doplnil informace k zůstatkům ve fondech a jednotlivým tabulkám schváleného návrhu na 

rozdělení finančních prostředků za rok 2023.  

Dr. Kočí vyzval dr. Šátka, pověřeného předsedou EK doc. Kolářem, o stanovisko komise, která 

návrh projednala a nemá k němu žádné připomínky.   

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, v rámci které nebyly vzneseny žádné připomínky 

a dotazy.  

Tento návrh AS pouze projednává. Akademický senát bere na vědomí informace 

o čerpání prostředků za rok 2023.  

Dr. Kočí opět předal slovo panu tajemníku Ing. Hajdukovi, aby prezentoval návrh na 

rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2024. V rámci prezentace se diskutovaly 

zejména následující body: 

- Celkové dotační výnosy (po odvodech) pro rok 2024.  

- Navýšení mezd, mzdové náklady, stipendijní fond, nákupy neinvestičního vybavení 

2024 (tak, jak je předložily ústavy), požadavky CVT, dovybavení provozu děkanátu, 

jmenovité akce, zákonná školení, rozpis nákladů správy areálu budov (provozní 

náklady, servisní činnosti, rozpis oprav apod.), náklady na provoz služebních vozidel, 

náklady na energie, telefony, náklady na stravné apod.   

- Přestavba šatny (projekt, stavební úpravy), nákup automobilu, fotovoltaická elektrárna, 

klauzury (projekt) apod. 

- Akce hrazené z provozního fondu: např. podpora konferencí, setkání speech / NLP 

setkání výzkumu a průmyslu 12. 10. 2025; nábytek do knihovny apod.  

- Zůstatky ve fondech (provozní, stipendijní, rezervní, FRIM).   

Informace ohledně zvýšení mezd za výuku doplnil pan děkan doc. Hanáček.  
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Dr. Kočí poděkoval panu děkanovi a panu tajemníkovi za poskytnuté informace. 

Dr. Šátek za EK sdělil, že komise návrh projednala a doporučuje jej ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, ve které byly vznesené dotazy zodpovězeny a nebyly 

žádné námitky. 

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje návrh rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2024.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 1 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Návrh č. 11/2024: Úprava směrnice 13/2018 Pravidla o organizaci studia. 

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 11/2024 

(dodatek č. 3 ke směrnici 13/2018 Pravidla o organizaci studia na FIT VUT). Návrh nebyl 

předložen v řádné předkládací lhůtě, byl projednán Legislativní komisí AS FIT (dále jen LK) 

a je tedy možné k návrhu přijmout usnesení. 

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, dr. Nunvářové, která byla pověřena panem 

proděkanem prof. Zemčíkem, aby členům senátu na zasedání vysvětlila navrhované změny 

a úpravy ve směrnici. 

Dr. Kočí vyzval předsedu LK, dr. Smrčku, o stanovisko komise, která návrh projednala 

a doporučuje jej ke schválení, nicméně LK má k návrhu některé poznatky, náměty a jazykové 

korekce, které sdělil dr. Smrčka na zasedání senátu. 

Dr. Kočí poděkoval legislativní komisi a dr. Nunvářové za poskytnuté informace a zpracování 

úpravy směrnice.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, v rámci které byly veškeré dotazy zodpovězeny, další 

připomínky nebyly.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 3 ke směrnici č. 13/2018 Pravidla o organizaci studia na FIT.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  
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Předložený dokument je uveden v příloze č. 2 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 5) Návrh č. 6/2024: Jmenování členů Vědecké rady FIT. 

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 6/2024: 

Jmenování členů Vědecké rady FIT. Návrh byl předložen v řádné předkládací lhůtě. Podle § 27 

odst. 1 písm. f) zákona 111/1998 Sb., ve znění pozdějších předpisů (zákon o vysokých školách), 

dává akademický senát děkanovi předchozí souhlas k jmenování členů vědecké rady. 

Dr. Kočí předal slovo předkladateli, panu děkanovi doc. Hanáčkovi, aby návrh členům senátu 

představil. Složení vědecké rady bylo rozšířeno o 6 členů, aby bylo dostatečné zastoupení 

interních členů, členů z akademické obce VUT mimo FIT, členů mimo akademickou obec VUT 

a členů mimo akademickou obec. První zasedání vědecké rady v tomto složení by mělo 

proběhnout v červnu. 

Dr. Kočí poděkoval panu děkanovi za úvodní slovo.    

Dr. Kočí upozornil na skutečnost, že podle Jednacího řádu AS FIT (čl. 10 odst. 3 písm. b) se 

při hlasování, které se týká jmenovitě určených osob, usnáší AS FIT tajným hlasováním. 

Dr. Kočí vyzval členy k tajné volbě pomocí hlasovacího lístku. 

V tajném hlasování bylo odevzdáno 11 platných hlasovacích lístků a všech 11 vyjádřilo 

souhlas se všemi navrženými jmény.  

Usnesení 3 

AS FIT uděluje souhlas ke jmenování všech navržených členů Vědecké rady FIT. 

Doc. Hanáček poděkoval členům AS za spolupráci.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 3 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 6) Návrh č. 10/2024: Jmenování členů Disciplinární komise FIT. 

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 10/2024: 

Jmenování členů Disciplinární komise FIT. Návrh nebyl předložen v řádné předkládací lhůtě. 

Podle § 27 odst. 1 písm. f) zákona 111/1998 Sb., ve znění pozdějších předpisů (zákon 

o vysokých školách), dává akademický senát děkanovi předchozí souhlas k jmenování členů 

disciplinární komise. 

Vzhledem k tomu, že návrh byl senátu předložen 2 týdny před zasedáním, nechal dr. Kočí 

hlasovat o zkrácení předkládací lhůty o 1 týden.   
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Návrh usnesení 4 

AS FIT se usnesl na zkrácení předkládací lhůty návrhu na jmenování členů Disciplinární 

komise FIT o 1 týden.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Dr. Kočí předal slovo předkladateli, panu děkanovi doc. Hanáčkovi, aby návrh členům 

představil. Pan děkan se obrátil na studenty, aby dodali návrhy a současně požádal dr. Křenu 

o oslovení navržených akademických pracovníků, aby vyjádřili souhlas s případným 

jmenováním do disciplinární komise. Dr. Křena sdělil, že se snažil pokrýt zastoupení v komisi 

napříč ústavy.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, v rámci které nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Dr. Kočí upozornil na skutečnost, že podle Jednacího řádu AS FIT (čl. 10 odst. 3 písm. b) se 

při hlasování, které se týká jmenovitě určených osob, usnáší AS FIT tajným hlasováním. 

Dr. Kočí vyzval členy k tajné volbě pomocí hlasovacího lístku. 

V tajné volbě bylo odevzdáno 11 platných hlasovacích lístků, z toho všichni navržení 

členové disciplinární komise obdrželi 11 hlasů, pouze studenti J. Dítě a Bc. Gyselová 

obdrželi 10 hlasů.  

Usnesení 5 

AS FIT uděluje souhlas ke jmenování všech navržených členů a náhradníků Disciplinární 

komise FIT. 

Pan děkan doc. Hanáček poděkoval členům AS za vzájemnou spolupráci.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 4 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 7) Návrh č. 9/2024: Projednání zprávy o hodnocení výuky studenty. 

Pan děkan doc. Hanáček předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 9/2024: 

Projednání Zprávy o hodnocení výuky studenty v bakalářských a magisterských studijních 

programech na FIT v zimním semestru akademického roku 2023/2024. Návrh nebyl předložen 

v řádné předkládací lhůtě, byl projednán LK a je tedy možné k návrhu přijmout usnesení. 

Dr. Kočí připomněl, že AS zprávu neschvaluje, ale pouze se k ní vyjadřuje.  

Dr. Kočí předal slovo předkladateli návrhu, panu děkanovi doc. Hanáčkovi, jenž stručně 

představil předloženou zprávu o hodnocení výuky studenty. Pan děkan prezentoval hlavní 

rozdíly, zejména v celé struktuře zprávy, oproti minulým zprávám o hodnocení výuky.  
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Dr. Kočí požádal předsedu LK, dr. Smrčku, o stanovisko komise, která zprávu projednala 

a nemá k ní žádné zásadní připomínky. Náměty na drobné úpravy dala LK na vědomí 

proděkanovi doc. Burgetovi, který zprávu připravoval.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi, ve které byly vznesené dotazy zodpovězeny. Žádné 

další připomínky nebyly.  

Dr. Kočí se obrátil na členy senátu s dotazem, zda by některý ze senátorů chtěl k tomuto 

projednávanému bodu přijal usnesení. Nikdo nevyjádřil zájem.  

AS FIT projednal zprávu o hodnocení výuky studenty v bakalářských a magisterských 

studijních programech na FIT v zimním semestru akademického roku 2023/2024 bez 

zásadních připomínek. 

Dr. Kočí poděkoval panu děkanovi doc. Hanáčkovi a všem, kteří se na zprávě podíleli. 

Doc. Hanáček poděkoval za podněty s tím, že snahou vedení fakulty bude vylepšování zprávy, 

dále na ní pracovat a vedení se bude snažit, aby všichni byli v rámci možností spokojeni.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 5 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 8) Informace z AS VUT a Rady VŠ. 

Dr. Kočí požádal Bc. Olekšáka o poskytnutí informací z jednání AS VUT ze dne 21. 5. 2024, 

kdy proběhlo zasedání senátu ještě ve stávajícím složení. Další zasedání bude ustavující a koná 

se 18. 6. 2024. Bližší informace ze zasedání jsou dostupné na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vut.cz/vut/struktura/as. 

Dr. Kočí sdělil aktuality z Rady VŠ. Bližší informace z RVŠ jsou dostupné na webových 

stránkách RVŠ radavs.cz.  

Ad 9) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání bude upřesněn podle toho, zda 

bude senátu předložen nějaký návrh, bod k projednání, schválení.  

Připomínáme, že zástupci studentů v AS FIT informovali o tom, že 3 z nich ukončí studium 

SZZ (1 student v červnu a 2 studenti v srpnu), a tím jim zanikne mandát v AS. Bude tedy třeba 

vyhlásit doplňovací volby do Studentské komory AS FIT.  

Dr. Kočí poděkoval všem členům a hostům za účast.  

https://www.vut.cz/vut/struktura/as
https://radavs.cz/RVS-1.html
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení přijatá na řádném zasedání AS FIT č. 17 (184) dne 21. 5. 2024: 

Usnesení 1 

AS FIT schvaluje návrh rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 2024.  

Usnesení 2 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 3 ke směrnici č. 13/2018 Pravidla o organizaci studia na FIT.  

Usnesení 3 

AS FIT uděluje souhlas ke jmenování všech navržených členů Vědecké rady FIT. 

Usnesení 4 

AS FIT se usnesl na zkrácení předkládací lhůty návrhu na jmenování členů Disciplinární 

komise FIT o 1 týden.  

Usnesení 5 

AS FIT uděluje souhlas ke jmenování všech navržených členů a náhradníků Disciplinární 

komise FIT. 

 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. Ondřej Ondryáš, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  


